

TECHNICAL SPECIFICATIONS	المواصفات الفنية
Inner Frame	بكر الإطار الداخلي
- Description: white coated paperboard in reels is used as internal frame for carton cigarettes packs	❖ الوصف: بكر كرتون أبيض مبطن يستخدم كإطار داخلي في علب السجائر الكرتونية
1 - Machine type : the reels are used as Inner Frame on GD machine Model X2 – X3	١ - نوع الآلة: تستعمل البكرات كإطار داخلي على آلات G.D طراز X2 – X3
2 - Width: 95 ±0.5 mm.	٢ - العرض: 95 ± 0.5 مم
3 - Internal Reel core diameter: 150 mm	٣ - القطر الداخلي: 150 مم
4- Length : 800 m	٤ - الطول: 800 متر
5-Grammag:(220-240)g/m2	٥- الغراماج (220-240) غ/م ²
6 - Thickness: (275 - 305) μm	٦ - السماكة: (275 - 305) μm
7 - longitudinal tensile strength : 14 kg/15 mm min	٧ - قوة الشد الطولية : 14 كغ/15 مم أصغري
8- Elongation : 1 % min	٨- التمدد : 1 % أصغري
9 -the stuff white.	٩ - الحشوة بيضاء
10 - Coated side: on outer surface of reel	١٠ - الطرف المبطن: على الوجه الخارجي للبكرة
11 -Upon the technical evaluation of samples, the following issues should be taken into consideration: suitability on packing machines - good bobbin winding.	١١ - يؤخذ بعين الاعتبار عند إجراء التقييم الفني : الملاءمة على آلات التغليف - جودة لف البكرة
Packing : -The bobbins should be packed in a good way and placed on wooden pallets with strong base, can be used easily with fork- lifts, and the pallet is packed and strapped in a good way. The height of one pallet should not be more than /150/ cm.	التغليف : تغلف البكرات بشكل جيد و توضع على طبالي خشبية ذات قاعدة قوية صالحة للاستعمال بسهولة مع الروافع الشوكية و تغلف الطباليات و تحزم بالشكل المناسب . ارتفاع الطبالية الواحدة لا يتجاوز /150/ سم
The required samples : / 5 / reels	-النماذج المطلوبة: / 5 / بكرات

تعمد المواصفات الفنية للمناقضة : ٦٠ / ٢٠٢١

المدير العام

محسن حسن عبيدو